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ZAPISNIK 

 

sa 10. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane u vijećnici Općinskog doma Kali,  

Trg Marnjive 23, održane dana 1.04.2024. godine s početkom u 10:00 sati. 

 

 Predsjednica Općinskog vijeća pozdravlja sve prisutne te prelazi na utvrđivanje kvoruma. 

 

Prisutni općinski vijećnici: 

 

      1. MARIJA ZELENČIĆ 

2. LINDA KOLEGA BABAJKO 

3. VLATKA DUNDOV 

4. NINO LONGIN 

5. MARIN KOLEGA 

 

 

Ostali prisutni: 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov, mag.oec  

 

Utvrđuje se da je na sjednici nazočno 5 vijećnika (od ukupno 9 vijećnika), postoji kvorum te se 

mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća predlaže dnevni red:  

 

 

DNEVNI RED: 

 

1.  Izvješće Mandatnog povjerenstva 

2. Verifikacija zapisnika sa  9.  sjednice Općinskog vijeća Općine Kali        

      održane dana  29.2. 2024. godine  

3. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje od 1.1.2023.- 31.12.2023. godine 

4. Prijedlog Odluke Općinskog načelnika o dodijeli dozvola na pomorskom dobru na području 

Općine Kali za razdoblje od 2024.- 2028. godine 

5. Prijedlog prometne regulacije na području Općine Kali 

6. Prijedlog odluke o određivanju lokacije za kupanje kućnih ljubimaca 

7. Vijećnička pitanja   

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Ima li netko ima nadopunu za dnevni red?  

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje predloženi Dnevni red.  

 

„ZA“ 5 VIJEĆNIKA  

„ PROTIV“ NITKO 

 

Konstatira se da je s 5 glasova „ZA“ i  0 glasova „PROTIV“ u cijelosti prihvaćen Dnevni red.  
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TOČKA 1: Izvješće mandatnog povjerenstva 

 

Predsjednica Općinskog vijeća poziva predsjednika Mandatnog povjerenstva Marina Kolegu da 

podnese izvješće.  Predsjednica Općinskog vijeća konstatira da su vijećnici primili na znanje 

izvješće Mandatnog povjerenstva.  

 

 

 

TOČKA 2. Verifikacija zapisnika sa 9. sjednice Općinskog vijeća održane dana 29.02.2024. 

godine Općine Kali 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, dajem na glasovanje Zapisnik sa 9. sjednice Općinskog 

vijeća Općine Kali održane dana 29.2.2024. godine. 

 

„ZA“ 5  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 5 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ verificiran 

zapisnik sa 8. sjednice Općinskog vijeća Općine Kali održane dana 29.02.2024. godine.  

 

TOČKA 3: Izvješće o radu Općinskog načelnika za razdoblje od 1.1.2023.- 31.12.2023. godine 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov, mag. oec uvodno izlaže izvješće o radu Općinskog načelnika 

za razdoblje od 1.1.2023.- 31.12.2023. godine.  

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, 

zaključujem raspravu te se donosi zaključak o primanju na znanje Izvješće o radu Općinskog 

načelnika za razdoblje od 1.1.2023.- 31.12.2023. godine.  

 

 

TOČKA  4: . Prijedlog Odluke Općinskog načelnika o dodijeli dozvola na pomorskom dobru 

na području Općine Kali za razdoblje od 2024.- 2028. godine 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov, mag. oec uvodno obrazlaže prijedlog Odluke o dodijeli 

dozvola na pomorskom dobru na području Općine Kali za razdoblje od 2024.- 2028. godine 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

MARIN KOLEGA: Jedno pitanje u vezi Nikolina, ja sam čuo da će on zatvoriti konobu,te da neće 

više raditi.  
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NAČELNIK: Nikolino nakon svake sezone bude malo optimističan pa kaže da ne može više, 

susjeda mu konstantno šalje inspekciju, nije mu lako i dobro on nalazi elana da se sa svima tako 

bavi. on odlično radi i dobar je restoran. Ja sam se obradovao kada sam čuo da će se opet javiti na 

natječaj.  

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: Dajem na glasovanje prijedlog odluke  Općinskog 

načelnika o dodijeli dozvola na pomorskom dobru na području Općine Kali za razdoblje od 2024.- 

2028. godine 

 

„ZA“ 5  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 5 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ usvojen  

Prijedlog odluke Općinskog načelnika o dodijeli dozvola na pomorskom dobru na području Općine 

Kali za razdoblje od 2024.- 2028. godine.  

 

TOČKA 5: Prijedlog prometne regulacije na području Općine Kali 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov, mag. oec uvodno obrazlaže prijedlog prometne regulacije na 

području Općine Kali.  

 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

VLATKA: Mislim da svaka vrsta ograničenja brzine koja se može da se treba postaviti, te obavezno 

dosta ležećih policajaca radi plaže, kafićov.. itd 

 

MARIN KOLEGA: Mislim da se i treba nešto poduzeti na Otočkoj cesti, pogotovo kod Tommy i 

Plodine, cesta je jako opasna.  

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: Dajem na glasovanje prijedlog odluke o prometnoj 

regulaciji na području Općine Kali.  

 

„ZA“ 5  VIJEĆNIKA  

„PROTIV“ 0 VIJEĆNIKA 

„SUZDRŽAN“ 0 VIJEĆNIKA 

 

Predsjednica konstatira da je s 5 glasova „ZA“, 0 glasova „PROTIV“ i 0 „SUZDRŽAN“ usvojen  

Prijedlog odluke o prometnoj regulaciji na području Općine Kali 

 

TOČKA 6:Prijedlog odluke o određivanju lokacije za kupanje kućnih ljubimaca 

 

Načelnik Općine Kali, Bruno Mišlov, mag. oec uvodno obrazlaže prijedlog odluke o određivanju 
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lokacije za kupanje kućnih ljubimaca.  

 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Otvaram raspravu. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća: Kada smo već kod pasov, naši vlasnici kućnih ljubimaca, nisu baš 

ažurni u skupljanju nužde svojih ljubimaca. Svi ti psi su zavedeni kod veterinara, i mislim da bi im 

komunalni redar trebao poslati na kuću nekakvu obavijest.  

 

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: S obzirom da se nitko više ne javlja za riječ, 

zaključujem raspravu te se donosi zaključak o primanju na znanje prijedlog odluke o određivanju 

lokacije za kupanje kućnih ljubimaca..  

 

 

TOČKA 7: VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

 

MARIJA ZELENČIĆ: Dali je bilo primjedbe na e- savjetovanju za prometnu regulaciju.  

 

NAČELNIK OPĆINE KALI: više-manje nije bilo primjedbi.  

 

PREDSJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA: Dali mi možemo staviti kamere na deponij i da to neko 

kontrolira? Treba zatvoriti vrata i odrediti što će se tamo nositi. Ljudi govore da iz cijeloga otoka 

dolaze ljudi bacati smeće.  

 

NAČELNIK: Kada smo zatvorili vrata onda se ispred vrata  napravio još jedan deponij. Posao 

komunalnog redara bi trebao biti da svaki dan  pogleda snimak kamere, a mi smo od njega dobili 

izjavu ako bilo tko drugi isto ima pristup kamerama da on to neće raditi. A pristup kamerama smo 

imali ja, direktor komunalnog poduzeća i još jedna osoba u Hripi.  

 

 

 

 

  

Završeno u 10,50 sati. 

 

Zapisnik sastavila:  

Magdalena Profaca 

                                                                                                              Predsjednica Općinskog vijeća:  

Linda Kolega Babajko, prof. 


